
Tor Wschodzący Białystok, wybudowany w ramach Budżetu
Obywatelskiego, został otwarty

Tor Wschodzący Białystok jest jedynym takim obiektem szkoleniowym w województwie podlaskim. Składa się z nitki
asfaltowej o długości około 930 m i szerokości 10-12 m. – Ten tor powstał dzięki Budżetowi Obywatelskiemu i
zaangażowaniu mieszkańców naszego miasta – powiedział prezydent Tadeusz Truskolaski. – Wiele osób oczekiwało
realizacji tego przedsięwzięcia. Mam nadzieję, że to miejsce będzie chętnie odwiedzane i dostarczy fanom motoryzacji
wielu wrażeń i zabawy.

W piątek (17 listopada) odbyło się uroczyste otwarcie, a już od dzisiaj (18 listopada) tor
jest udostępniany wszystkim zainteresowanym. Docelowo Tor Wschodzący Białystok
będzie umożliwiał bezpieczne ćwiczenia kierowcom samochodów osobowych,
motocykli i gokartów. Przy czym, ze względu na późną porę roku, najpierw zostaną
udostępnione samochodowe jazdy swobodne, a na wiosnę do oferty dołączą gokarty i
jazdy motocyklowe.

Tor Wschodzący Białystok jest też doskonałym miejscem do organizacji różnych
wydarzeń, premier nowych modeli aut czy imprez firmowych.

Sposób funkcjonowania toru, wszystkie informacje logistyczne, a także ceny są
dostępne na stronie www.miejskoaktywni.pl, na dedykowanej obiektowi podstronie.
Przykładowy koszt uczestnictwa w jazdach swobodnych własnym samochodem wynosi
100 zł brutto za około 40 minut jazdy podczas dwugodzinnej sesji. Opłata za
dodatkowego kierowcę wynosi 50 zł brutto i pobierana jest na miejscu. Planowane jest
uruchomienie rezerwacji i płatności elektronicznych.

Za: UM Białystok
(opr.mk)

http://www.miejskoaktywni.pl/
https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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